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                                                      Protokół Nr XXXV/18 

   z XXXV Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 26 kwietnia 2018 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                              - Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                             -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.  

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027; 

  c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie  zadania pn. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej Nr 2713W w 

miejscowości Celestynów – ul. Otwocka”;  

  d) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy miejscowością 

Dąbrówka i Stara Wieś w gminie Celestynów”;  

 e) przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa na rzecz Gminy 

Celestynów; 

  f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy 

Celestynów na czas określony;  

  g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy 

Celestynów na czas określony;  
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  h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy 

Celestynów na czas określony;  

  i) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Celestynów; 

  j) nadania nazwy ulicy w miejscowości Stara Wieś;  

  k) wyrażenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu w Otwocku w sprawie 

podziału Powiatu Otwockiego na okręgi wyborcze i ustalenia ich granic, nadania numerów 

okręgom wyborczym i określenia liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym; 

  l) uchwalenia Regulaminu w sprawie odpłatnego przejmowania przez Gminę Celestynów 

urządzeń wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te 

urządzenia wybudowały z własnych środków; 

  ł) określenia: tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, zasad 

udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze, a także nauczycielom, którzy 

obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Celestynów.   

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 marca 2018 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki ew. nr 220 w miejscowości Celestynów, gmina Celestynów. 

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Pogorzel – część A, gmina Celestynów. 

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 
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Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027; 

  c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie  zadania pn. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej Nr 2713W w 

miejscowości Celestynów – ul. Otwocka”;  

  d) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy miejscowością 

Dąbrówka i Stara Wieś w gminie Celestynów”;  

 e) przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa na rzecz Gminy 

Celestynów; 

  f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy 

Celestynów na czas określony;  

  g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy 

Celestynów na czas określony;  

  h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy 

Celestynów na czas określony;  

  i) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Celestynów; 

  j) nadania nazwy ulicy w miejscowości Stara Wieś;  

  k) wyrażenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu w Otwocku w sprawie 

podziału Powiatu Otwockiego na okręgi wyborcze i ustalenia ich granic, nadania numerów 

okręgom wyborczym i określenia liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym; 

  l) uchwalenia Regulaminu w sprawie odpłatnego przejmowania przez Gminę Celestynów 

urządzeń wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te 

urządzenia wybudowały z własnych środków; 

  ł) określenia: tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, zasad 

udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze, a także nauczycielom, którzy 

obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Celestynów; 
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m) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki ew. nr 220 w miejscowości Celestynów, gmina Celestynów; 

n) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miejscowości Pogorzel – część A, gmina Celestynów.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 marca 2018 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt a). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że projekt uchwały wraz z autopoprawką zakłada 

zwiększenie wydatków majątkowych w zadaniu majątkowym „Przebudowa dróg po 

kanalizacji w Gminie Celestynów”- dotyczy ul. Klonowej w Celestynowie o kwotę 3.500,00 

zł (źródło finansowania – wolne środki). Chodzi o zabezpieczenie środków na usunięcie 

kolizji z infrastrukturą podziemną. Kolejną zmianą jest wprowadzenie nowego zadania do 

budżetu pn.: „Dokumentacja projektowo-kosztorysowa przebudowy ul. Lazurowej w Glinie”.      

Środki zabezpieczone w 2018 roku na to zadanie to kwota 11.070,00 zł. Źródło finansowania 

to również wolne środki. Następna zmiana to przesunięcia w funduszu sołeckim sołectwa 

Dyzin. Dotyczą one kwoty 2.500,00 zł.  Środki będą zabezpieczone na realizację zadania 

pn.:,,Modernizacja terenu przed budynkiem świetlicy wiejskiej w Dyzinie”. Kolejna zmiana 

dotyczy przesunięcia środków w kwocie 100 zł na „Organizację spotkania dla mieszkańców                

w celu upowszechniania idei samorządowej i pobudzania aktywności obywatelskiej”. 

Następna zmiana dotyczy zwiększenia wydatków o kwotę 1.000,00 zł na  przedsięwzięcie  w 

ramach funduszu sołeckiego Sołectwa Ponurzyca pn.: „Remont i doposażenie budynku 

świetlicy w Ponurzycy”.  Jest jeszcze zmiana nazwy zadania „Dotacja celowa na pomoc 

finansową dla Powiatu Otwockiego   na wykonanie zadania "Budowa chodnika przy drodze 

powiatowej Nr 2713W w miejscowości Dąbrówka i Stara Wieś - I etap"”, na zadanie 

„Dotacja celowa na pomoc finansową dla Powiatu Otwockiego na wykonanie zadania 

"Budowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy miejscowością Dąbrówka i Stara Wieś w 
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gminie Celestynów”. Dokonano zmiany nazwy i zakresu przedsięwzięcia sołectwa Ponurzyca 

pn.: „Zakup i montaż opraw oświetlenia ulicznego” na przedsięwzięcie „Projekt i montaż 

punktów oświetleniowych w dzielnicy „Kresy”. W wyniku wprowadzonych zmian 

zwiększeniu ulegnie deficyt budżetu oraz wolne środki. Poinformował, że zabezpieczenie 

środków na wykonanie dokumentacji ul. Lazurowej w Glinie pozwoli na prowadzenie 

dalszych rozmów z podmiotem gospodarczym, który jest zainteresowany 

współfinansowaniem realizacji przebudowy tej drogi do zawarcia porozumienia. Urząd 

Gminy będzie zmierzał do tego, aby w przeciągu dwóch lat w zależności od możliwości 

finansowych Gminy i tego podmiotu gospodarczego zrealizować tą inwestycję. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 

wraz z autopoprawką. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok wraz autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (9 głosów za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2, ppkt b). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2018-2027. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że projekt wraz z autopoprawką zakłada dokonanie 

zwiększenie w 2018 roku wydatków na realizację przedsięwzięcia „Przebudowa dróg po 

kanalizacji” o kwotę 3.500,00 zł; wprowadzenie do wykazu przedsięwzięć wieloletnich 

nowego zadania pn. „Dokumentacja projektowo-kosztorysowa przebudowy ul. Lazurowej w 

Glinie” z okresem realizacji w latach 2018-2019;  wprowadzenie do wykazu przedsięwzięć 

wieloletnich nowego zadania pn. „Dokumentacja projektowo-kosztorysowa rozbudowy 

Szkoły Podstawowej w Starej Wsi” z okresem realizacji w latach 2018-2019. Dostosowano 

kwoty prognozy na 2018 rok, z uwzględnieniem zmian wprowadzonych zarządzeniami Wójta 

Gminy Celestynów oraz uchwałą Rady Gminy. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
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Na Sesję przybył Radny Paweł Felczyk. 

 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027 wraz 

z autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (9 głosów za, 1 przeciw, 3 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2, ppkt c). 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Otwockiemu na wykonanie  zadania pn. „Budowa chodnika przy drodze 

powiatowej Nr 2713W w miejscowości Celestynów – ul. Otwocka”. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że w budżecie Gminy Celestynów w zadaniach 

inwestycyjnych jest zadanie polegające na:,, Budowie chodnika przy drodze powiatowej Nr 

2713W w miejscowości Celestynów – ul. Otwocka”. Środki zabezpieczone na to zadanie w 

budżecie Gminy Celestynów wynoszą 80.000,00 zł. Jest to pomoc finansowa dla powiatu 

otwockiego w formie dotacji celowej. Ustawa o finansach publicznych wymaga w takiej 

sytuacji podjęcia odrębnej uchwały.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie  zadania pn. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej Nr 2713W w 

miejscowości Celestynów – ul. Otwocka”. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt d). 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Otwockiemu na wykonanie zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego 

pomiędzy miejscowością Dąbrówka i Stara Wieś w gminie Celestynów”. 
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Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że w wypadku tej uchwały chodzi o zadanie pn. 

,,Budowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy miejscowością Dąbrówka i Stara Wieś w 

gminie Celestynów”. Zadanie to jest ujęte w budżecie Gminy Celestynów. Środki 

zabezpieczone w budżecie wynoszą 70.000,00 zł. Pomoc finansowa zostanie udzielona 

powiatowi otwockiemu w formie dotacji celowej. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

wykonanie zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy miejscowością 

Dąbrówka i Stara Wieś w gminie Celestynów”. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt e). 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa na rzecz Gminy Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt uchwały dotyczy przejęcia od  

Skarbu Państwa nieruchomości stanowiących obecnie drogi w miejscowości Podbiel i Tabor. 

Działki drogowe zostały tam wyznaczone w momencie scalenia, które zostało tam 

przeprowadzone kilkanaście lat temu. W tej chwili nadarza się sposobność, żeby te działki 

przejąć. Umożliwi to uregulowanie stanu prawnego tych działek. Dodał, że całkowita wartość 

działek gruntowych przejmowanych nieruchomości wynosi 3 mln zł.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa na rzecz 

Gminy Celestynów. 
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt f). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy wydzierżawienia 4 działek 

położonych w miejscowości Podbiel i Tabor. Są to działki rolne, łąki. Łączna powierzchnia 

tych działek wynosi ponad 4 hektary. Wystąpił o to jeden z rolników.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność 

Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt g). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy wydzierżawienia części 

działki 10/3 i 10/4 położonej w Starej Wsi, łącznie o powierzchni 15 metrów pod garaż. 

Propozycja jest o przedłużenie okresu dzierżawy na 5 lat. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność 

Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 
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Ad. pkt 2, ppkt h). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że  projekt dotyczy działki 147/1 położonej           

w Ostrowie na terenie Szkoły Podstawowej w Ostrowie. Powierzchnia pod dzierżawę wynosi 

37 metrów. Dzierżawca wystąpił o kolejną dzierżawę na okres 10 lat. Roczny czynsz  z tego 

tytułu wynosi 800 zł brutto.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność 

Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt i). 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę 

Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że  projekt dotyczy nieruchomości 

niezabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 1078/11 położonej w obrębie 

Celestynów. Jest użytkowana obecnie jako droga. Temat trawa od prawie 30 lat. Gmina czyni 

starania, aby wyprostować tą sytuację i zapewnić mieszkańcom dostęp do informacji 

publicznej. Podjęcie uchwały umożliwi negocjacje z dotychczasowym właścicielem celem 

nabycia tej nieruchomości.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 
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Ad. pkt 2, ppkt j). 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stara Wieś. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Prezes Zarządu PSL złożył wniosek proponując 

nazwę: ,,Wincentego Witosa”. Chodzi o odcinek drogi powiatowej od końca ul. Fabrycznej w 

rejonie ul. Okolskiej do przejazdu kolejowego w Pogorzeli, do ul. Warszawskiej w Pogorzeli. 

Wincenty Witos (1874-1945) to wybitny działacz ruchu ludowego, polski polityk, wójt wsi 

Wierzchosławice koło Tarnowa oraz trzykrotny premier Rzeczypospolitej Polskiej. Od 1895 

r. należał do Stronnictwa Ludowego. W latach 1908–1918 był posłem na Sejm Galicyjski. Po 

rozłamie w PSL w 1913 r. stanął na czele PSL „Piast” reprezentując interes chłopów. Nadanie 

nazwy ulicy „Wincentego Witosa” pozwoli uhonorować zasługi tego Wielkiego Polaka dla 

Polski z okazji 100 – lecia Niepodległości Polski. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Marcin Wawer powiedział, że o ile cel jest szczytny to niezasadna jest zmiana nazwy 

ul. Warszawskiej na małym odcinku.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ta droga powiatowa nie ma jednej nazwy.                    

W Starej Wsi jest to ulica Dąbrowiecka, dalej ul. Fabryczna, przechodziłaby w ul. Witosa           

a w Pogorzeli byłaby ul. Warszawską.  

 

Sołtys Celestynowa zapytał czy mieszkańcy Starej Wsi wypowiedzieli się na temat tej ulicy, 

ponieważ statutu sołeckie przewidują, że zebranie wiejskie ma uprawnienie do wypowiadania 

się w sprawie nazw ulic. W Celestynowie jest już ulica imienia Wincentego Witosa. W naszej 

historii jest wiele innych osób, które warto upamiętniać.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na terenie Gminy Celestynów jest jeszcze wiele 

dróg do urządzenia i wiele szlaków komunikacyjnych do nazwania. Nie wpłynęły żadne 

propozycje w stosunku do tych dróg. Ta postać jest wybitna. Jest to inna miejscowość – Stara 

Wieś. W kompetencji rady jest podjęcie decyzji. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stara Wieś. 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Premierzy_Polski
https://pl.wikipedia.org/wiki/Polskie_Stronnictwo_Ludowe_(1895%E2%80%931913)
https://pl.wikipedia.org/wiki/Polskie_Stronnictwo_Ludowe_%E2%80%9EPiast%E2%80%9D_(1913%E2%80%931931)
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2, ppkt k). 

Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu w 

Otwocku w sprawie podziału Powiatu Otwockiego na okręgi wyborcze i ustalenia ich granic, 

nadania numerów okręgom wyborczym i określenia liczby radnych wybieranych w okręgu 

wyborczym. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Starosta Otwocki zwrócił się do Urzędu Gminy       

o zaopiniowanie projektu uchwały takiej treści jak jest proponowany. Gmina Celestynów            

i Gmina Wiązowna jest w jednym okręgu wyborczym. Do tej pory w tym okręgu było 

czterech radnych. Teraz jest 5 mandatów. Jest to korzystna zmiana.  

 

 Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu w Otwocku w sprawie 

podziału Powiatu Otwockiego na okręgi wyborcze i ustalenia ich granic, nadania numerów 

okręgom wyborczym i określenia liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt l). 

Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Regulaminu w sprawie odpłatnego przejmowania 

przez Gminę Celestynów urządzeń wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych 

i prawnych, które te urządzenia wybudowały z własnych środków. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że w projekcie 

uchwały powinno być łamane na 2018 rok oraz w § 5 pkt 3, ppkt 2 zamiast 130, powinno być 

131. Tożsame powinno być w sieci wodociągowej i w sieci kanalizacyjnej. Zgodnie z art. 31 

ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków  osoby, które wybudowały z własnych środków urządzenia 

wodociągowe i/lub urządzenia kanalizacyjne, mogą je przekazywać odpłatnie gminie lub 

przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu, na warunkach uzgodnionych w umowie. 
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W związku powyższym zasadnym jest wprowadzenie zasad regulujących warunki jakie winni 

spełniać osoby fizyczne i prawne, celem przejęcia urządzeń przez Gminę Celestynów. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie uchwalenia Regulaminu w sprawie odpłatnego przejmowania przez Gminę 

Celestynów urządzeń wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, 

które te urządzenia wybudowały z własnych środków. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt ł). 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia: tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze, a także 

nauczycielom, którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu 

powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Celestynów. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że ustawa u o finansowaniu zadań 

oświatowych wprowadza zamiany do ustawy Karta Nauczyciela.                                     

Zgodnie ze zmianami  od dnia 1 września 2018 roku tygodniowy obowiązkowy wymiar 

godzin zajęć nauczyciela zatrudnionego na stanowisku pedagoga, psychologa, logopedy, 

terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego nie może przekraczać 22 godz.                     

Zgodnie z Uchwałą Nr 125/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 marca 2012 roku 

tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć godzin dla wyżej wymienionych stanowisk został 

określony na poziomie 30 godz. Zmianie uległ obowiązkowy tygodniowy wymiar godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z 

uczniami, wychowankami lub na ich rzecz, dyrektora, wicedyrektora, a także nauczyciela, 

który obowiązki kierownicze pełni  w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono 

stanowisko kierownicze w zależności  
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od wielkości i typu szkoły/przedszkola oraz warunków pracy. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie określenia: tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, zasad 

udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze, a także nauczycielom, którzy 

obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt m). 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki ew. nr 220 w miejscowości Celestynów, gmina 

Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy działki nr 220 w 

miejscowości Celestynów. Jest to działka naprzeciwko placu zabaw w centrum Celestynowa. 

Przystąpienie do tego planu umożliwi ewentualne plany związane z zagospodarowaniem tego 

terenu zgodnie ze studium. Zgodnie ze studium są tu budynki mieszkaniowe oraz inicjatywa 

centro-twórcza.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla działki ew. nr 220 w miejscowości Celestynów, gmina Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 
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Ad. pkt 2, ppkt n). 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Pogorzel – część A, gmina 

Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt planu dotyczący Pogorzeli. Jest to 

część Pogorzeli gdzie dawniej był tak zwany Pol-Hotel. Cała powierzchnia tego obszaru jest 

to lekko ponad 16 hektarów. Działka gminna jest jedną z kilku działek, pozostałe należą do 

osób prywatnych. Wykonanie planu zagospodarowania terenu umożliwi zagospodarowanie 

terenu zgodnie z tym co było przewidziane w studium. Nie tak dawno zgłosiła się firma, która 

na tym terenie chciałaby placówkę uzdrowiskowo-leczniczą. Jest to pewnie jeden z wielu 

pomysłów. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części miejscowości Pogorzel – część A, gmina Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (13 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 3. 

Radny Marcin Wawer zapytał, że otrzymaliśmy dofinansowanie do budowy drogi                    

w Podbieli. Na jakim etapie jest budowa tej drogi. Poprosił o skonsultowanie ze spółką wodną 

układania siatki na rowie. Druga sprawa to dofinansowanie na pumptrack w Celestynowie. 

Prośba o przybliżenie tego tematu. Odnośnie doposażenia placu zabaw w Podbieli w kwocie 

5.000,00 zł – prośba o przedstawienie jaka kwota była wnioskowana i co za te środki będzie 

wykonane, czy dotyczy to boiska czy też czegoś innego. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że udało się uzyskać dofinansowanie w wysokości 

ponad 80.000, 00 zł na drogę tzw. ,,bobrową” w Podbieli. Cała inwestycja opiewa na kwotę 

ponad 160.000,00 zł. Są to środki przeznaczone na remont tej drogi. Pozwoli to na 
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zdecydowaną poprawę stanu technicznego tej drogi. Odnośnie montowania siatki Wójt jest w 

gotowości do kontaktowania się ze spółką wodną. Urząd pracuje nad przygotowaniem SIWZ 

do przetargu i za chwilę będzie ogłoszone postępowanie przetargowe na wybór wykonawcy. 

Został złożony wniosek do Ministerstwa Sportu na dofinansowanie pumptracku                             

w Celestynowie.  

 

Radny Marcin Wawer jest pozytywnie zaskoczony, że pumptrack będzie w Celestynowie 

wykonany, ponieważ wiele osób jest zainteresowanych aby taki obiekt powstał na terenie 

gminy. Gdzie będzie on zlokalizowany. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na terenie kompleksu boisk sportowych w 

Celestynowie. Odnośnie placu zabaw w Podbieli został złożony wniosek o dofinansowanie na 

wymianę wyposażenia na boisku do koszykówki. Co do szczegółów to zaprasza do Urzędu. 

 

Radny Piotr Stelmach  powiedział, że w tym miejscu gdzie ma być zlokalizowany 

pumptrack miało być boisko do piłki ręcznej a dalej piłki nożnej. Zapytał czy zmieniła się 

koncepcja.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że koncepcja się nie zmieniła. Były różne warianty 

rozpatrywane np. korty tenisowe czy też boisko do piłki ręcznej. Natomiast w międzyczasie 

zostało zmodernizowane boisko przy Szkole Podstawowej. Było duże oczekiwanie ze strony 

dzieci i młodzieży odnośnie pumptracku. Dalej na tym terenie planujemy boisko do piłki 

nożnej, boisko z bieżnią.  

 

Radny Stanisław Pawlak poprosił o informację czy jest wyłoniony wykonawca targowiska                           

w Celestynowie. Co dalej z wnioskiem o dofinansowanie, jakie są dalsze procedury. 

Odnośnie zadania zakupu 36 sztuk oświetlenia ulicznego w ul. Reguckiej pomiędzy 

miejscowościami Regut i Celestynów. W ilu etapach będzie to wykonywane. Czy to 

zamówienie będzie dzielone. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zamówienie na wykonanie targowiska zostało 

podzielone na dwie części. Na pierwszą część drogową,  infrastrukturalną, jest wykonawca - 

Firma Tomiraf. Na drugą część związaną z wykonaniem wiaty stalowej, budynku 

gospodarczego, wykonaniem pawilonów handlowych i ogrodzenia nie złożył nikt oferty po 



16 

 

trzech postępowaniach. Teraz jest możliwość rozpoczęcia negocjacji z konkretnym 

wykonawcą co nie jest łatwe w dzisiejszych warunkach. Wójt jest po wstępnych rozmowach z 

dwoma firmami, które deklarowały, że po długim weekendzie odbędzie się spotkanie w 

Urzędzie. Poprosił radnych o zgłaszanie jeśli znają firmy, które działają w tym zakresie 

budowlanym odnośnie konstrukcji stalowych. Na tym etapie nie jest to naruszenie 

konkurencji. W sytuacji opisu przedmiotu zamówienia można skorzystać z informacji 

zawieszonych w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeśli chodzi o czas realizacji modernizacji 

targowiska to musi być on wydłużony. Ewentualny termin zakończenia robót to                              

30 października br. Jeśli chodzi o montaż opraw oświetleniowych to ustawa wymaga wręcz 

dzielenia zamówienia. Generalnie chodzi o zwiększenia dostępności firm do zamówień, 

zwłaszcza przy podziale na części branżowe. Zapytanie ofertowe zostało złożone i dostawca 

36 opraw oświetleniowych jest już wyłoniony. W dalszym etapie zostanie wyłoniona firma, 

która te oprawy zamontuje. 

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał jaki jest wynik zapytania ofertowego na wyłonienie 

wykonawcy dokumentacji kosztorysowo-projektowej drogi Dyzin-Glina. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że został wyłoniony wykonawca dokumentacji 

projektowej. Kwotowo jest to ponad 30.000,00 zł. Jutro będzie podpisana umowa na 

wykonanie dokumentacji. W założeniach jest, że do końca roku powinna być ta dokumentacja 

wykonana.  

 

Ad. pkt 4. 

Radny Marcin Wawer powiedział, że dzieci z Podbieli, które kończą lekcje o godzinie 16:10 

nie mają już  transportu autobusowego do domu. Wiąże się to z tym, że przewoźnik 

zrezygnował z części kursów. Jak wygląda sprawa pozyskania innego przewoźnika. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że sprawa dotyczy kilku uczniów, którzy dojeżdżają 

z Podbiela, zwłaszcza jeśli chodzi o powroty. Uczniowie uczęszczają do Szkoły Podstawowej 

a Gmina zapewnia dowóz do Gimnazjum. Jest podpisana umowa z firmą: ,,Świerk” i jest ona 

realizowana. Jeśli chodzi o kursy powrotne to są one w godzinach 14:30 i 15:30. Może 

należałoby porozmawiać z Panią Dyrektor i rodzicami, aby dzieci wracały ostatnim kursem   

o godzinie 15:30. Związane jest to z tym, że ten sam przewoźnik zawiesił kursowanie 

pasażerskie na trasie Ponurzyca-Podbiel- Regut- Celestynów od kwietnia do września, 
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twierdząc, że linia dla niego jest nierentowna. Pomimo tego, że Gmina comiesięcznie 

dopłacała do tych kursów 2.500,00 zł. To są prawa rynku. Urząd starał się zainteresować 

różnych przewoźników. Pisma były wystosowane nawet do 9 przewoźników, ale nikt nie był 

zainteresowany przewozami. W ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie z jedną z firm, która 

nie działa na naszym rynku. Po pierwszym tygodniu maja być może dojdzie do drugiego 

spotkania, które dopiero powie coś konkretniejszego co dalej w tej sprawie. Zaprosił radnego 

do wzięcia udziału w tym spotkaniu. Zaznaczył, że miejscowość Podbiel należy do obwodu 

Szkoły Podstawowej w Regucie. Dowożenie uczniów do szkoły Podstawowej w 

Celestynowie w żadnym wypadku nie jest obowiązkiem Gminy. Obwiązek dotyczy tylko 

gimnazjalistów.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że na przełomie dwóch miesięcy w Szkole 

Podstawowej w Ostrowie zdarzyły się dwa nieprzyjemne zdarzenia. 18 marca było 

zaczadzenie o podwójnej dopuszczalnej normie (70 ppm). Wcześniej radny zgłaszał, że jest 

nieciekawie  w tej kotłowni. W dniu 18 tegoż miesiąca był wypadek w tejże Szkole, gdzie 

pracownik placówki wjechał w grupę dzieci prowadzonych przez nauczyciela wychowania 

fizycznego, potrącił dziewczynkę. Dzięki dobremu zachowaniu się Pana nauczyciela nie 

doszło do większego nieszczęścia. Czy Wójt został o tym poinformowany pisemnie i czy z 

tego zdarzenia jednego i drugiego wyciągnął odpowiednie wnioski, że trzeba się jednak zająć 

bezpieczeństwem w tej placówce, bo może być duża tragedia ze strony niewidocznego i 

bezzapachowego gazu. Drugi temat to zakaz parkowania pojazdów na terenie Szkoły 

Podstawowej w Ostrowie. W każdym innym mieście udając się do pracy nie zaparkujemy 

przy miejscu pracy tylko na dwóch, trzech przecznicach dalej i trzeba do miejsca pracy dojść. 

Natomiast w Ostrowie jest parking miejscowy przy miejscowym Kościele. On jest 

niewykorzystywany. To jest raptem 150 metrów. Pracownicy tejże palcówki mogą sobie 

swobodnie tam zaparkować. Oczywiście po uzgodnieniu z księdzem proboszczem. Aut 

parkujących przy tej Szkole jest tak dużo, że może być naprawdę nieszczęśliwy wypadek, 

który się zdarzył. Czy zostały sporządzone protokoły z tego potrącenia. Czy dziecko zostało 

przewiezione do szpitala. Jest to dal dziecka trauma. Poprosił Wójta o zajęcie odpowiedniego 

stanowiska zarówno w pierwszym jak i drugim przypadku. To jest tylko podpowiedź i uwaga. 

 Nie może być ta, że ulatnia się czad w tej Szkole. Potwierdzeniem była Państwowa Straż 

Pożarna, która przybyła i swoimi miernikami stwierdziła o istocie sprawy. W dniu wyborów 

sołtysa w Dyzinie było również ogromne zadymienie placówki. Rozpoczęcie sezonu 

grzewczego 2017 przed zajęciami zadziałały czujniki. Sekretarka zgromadzone dzieci w 
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klasach wyprowadziła na powietrze. Dzieci w Szkole muszą się czuć bezpiecznie. Pewne 

wnioski Wójt musi z tego wyciągnąć i tego pilnować.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że radny poruszył bardzo ważne tematy. Jeśli chodzi 

o pierwszą kwestię bezpieczeństwa na terenie placówki i funkcjonowania kotłowni temat był 

Wójtowi znany od samego początku jak doszło do tego zdarzenia. Sprawa została przez 

Wójta wyjaśniona od razu. Oczywiście funkcjonowania urządzeń zawsze może się zdarzyć, 

że urządzenie zawiedzie nie zadziała jak powinno. Dzięki temu, że zostały zamontowane 

czujniki odpowiednie to one zadziałały i bardzo dobrze. Wójt wyjaśnił sprawę, jeśli chodzi o 

kwestie czyszczenia całego systemu kominowego. Ten system jest czyszczony. Były 

wykonane również przeglądy techniczne. Były wykonane przeglądy kominiarskie. Także 

Wójt nie mógł mieć żadnych uwag co do zabezpieczenia placówki przez Dyrektora Szkoły i 

wykonywania obowiązków ciążących przez Dyrektora Szkoły. Oczywiście te czynności 

zostały ponowione, ponieważ były takie zalecenia ze strony strażaka. Prawda jest taka, że 

materiał, którym jest ogrzewana szkoła pewnie pozostawia wiele do życzenia i pewnie jest 

różny co do swojej jakości. Jeden mniej, drugi bardziej pozostawia jakiś osad na ściankach 

systemu kominowego i pieca i gdzieś tam się przyczynia do tego, że jest trudniejszy odpływ 

dymu z paleniska. Natomiast sprawa została wyjaśniona, została potraktowana bardzo 

poważnie jeśli chodzi o kwestie bezpieczeństwa osób w obiekcie. Natomiast jeśli chodzi o 

kwestie komunikacyjnego bezpieczeństwa dzieci temat nie jest Wójtowi znany. Zapytał 

radnego od kiedy jest mu ten temat znany.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że od dzisiaj. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że deklaruje radnemu, że na pewno tematem się 

zajmie i wyjaśni jakie były okoliczności zajścia tej sytuacji. Na pewno ta kwestia wymaga 

wyjaśnienia i po zbadaniu wyciągnięcia stosownych wniosków i podjęcia konkretnych 

decyzji.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że odnośnie zapytania ofertowego na wykonanie 

dokumentacji drogi Dyzin-Stara Wieś były dwa zapytania. W jednym wykonawcy złożyli 

ofertę na 32.000,00 zł, 69.000,00 zł i 84.000,00 zł. Jeden z tych najtańszych się wycofał. Jaki 

był tego powód. W następnym zapytaniu ta sama firma złożyła ofertę na 46.000,00 zł i 

wygrała. Jest pytanie czy firma widząc, że w pierwszym zapytaniu są inne dwukrotnie wyższe 
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oferty specjalnie się wycofała, aby w drugim zapytaniu zwiększyć swoją ofertę. Drugie 

pytanie:  dlaczego wrzucono do jednego zapytania przygotowania projektu rozbudowy Szkoły 

w Starej Wsi i budowy sali gimnastycznej w Ostrowie.  Czy projekt w Ostrowie jest również 

z dokumentacją uzyskania pozwolenia na budowę. Sam projekt wiąże ręce jeżeli 

chcielibyśmy składać gdziekolwiek wnioski o dofinansowanie na początku przyszłego roku. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że odnośnie do pierwszego pytania to nie ma 

żadnych podejrzeń o nieuczciwe działanie. Wynikła taka sytuacja, że wykonawca składając 

ofertę za pierwszym razem nie uwzględnił w kosztach prac geodety. Jest to ten sam 

wykonawca, który robił koncepcję tego połączenia komunikacyjnego. Odnośnie drugiego 

pytania jest obecnie wyłaniany doradca techniczny, z którym wspólnie ustalimy pewne 

założenia techniczne. Inne podejście należy zastosować jeśli ma się do czynienia z rozbudową 

placówki oświatowej niż z budową czegokolwiek zupełnie na nowo. Dlatego Urząd chce się 

wspomóc doradztwem technicznym, aby nie popełnić błędu. Każdy błąd kosztuje na etapie 

planistycznym i wykonawczym.   

 

Radny Wiktor Piasecki zapytał, kiedy będzie można liczyć na zakończenie inwestycji                

ul. Pogorzelskiej w Dąbrówce. Kiedy rozpocznie się remont ul. Bocznej i ul. Jodłowej. Kiedy 

będą punktowe uzupełnienia gruzem, ponieważ było tylko równanie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w momencie przechodzenia z zimy na wiosnę 

była trudna sytuacja odnośnie stanu dróg. Do tego stopnia, że wielu mieszkańców nie mogło 

dojechać do swoich posesji. Radny doskonale zna sytuację, gdyż jeździł wspólnie z Wójtem 

w teren. To również było w Glinie i na niektórych odcinkach dróg w Celestynowie. 

Podziękował radnemu za zaangażowanie, ponieważ dzięki tej pomocy Urząd mógł bardzo 

szybko zareagować punktowo na konkretnych odcinkach. Na te działania wydatkowana była 

kwota ponad 100.000,00 zł. Kwota ta nie była planowana w budżecie. W ramach remontów 

dróg były zabezpieczone środki w kwocie 600.000,00 zł na remonty cząstkowe i kapitalne i 

trzeba było tą kwotę ruszyć. Wielu mieszkańców dziękowało za szybką reakcję i pomoc 

Gminy. Dzisiaj zostały podpisane dokumenty związane z postępowaniem przetargowym na 

przebudowę ul. Pogorzelskiej. Jeśli chodzi o remonty ul. Bocznej, ul. Jodłowej i                           

również ul. Pogorzelskiej to nastąpi to po wyłonieniu wykonawcy, w terminie czerwiec i 

lipiec. W przypadku ul. Pogorzelskiej Urząd współpracuje ze spółką wodną w sprawie 

odwodnienia przy okazji przebudowy tej ulicy. Odbyło się kilka spotkań ze spółką wodną.  
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Radna Agnieszka Wojtaś zapytała kiedy można się spodziewać placu zabaw w Zabieżkach.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ogłoszony jest przetarg na dostawę urządzeń na 

plac zabaw. Między innymi on jest powiązany z urządzeniami do siłowni zewnętrznych.               

W połowie maja będzie otwarcie ofert. Zaznaczył, że naprawdę dzisiaj znalezienie 

wykonawcy na wykonanie różnych zadań czy drogowych, czy kubaturowych graniczy z 

cudem.  

 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał jak wygląda sprawa z dofinansowaniem na kanalizację 

w Gminie Celestynów.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nic się nie zmieniło. Brak informacji. Czekamy na 

pismo z NFOŚ.  

 

Radny Romuald Ziętala zapytał czy dalej OPWiKA utrudnia naszym współwnioskodawcą 

czyli gminie Karczew. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nic mu na ten temat nie wiadomo. Urząd Gminy w 

Celestynowie nie dostał do wiadomości odpowiedzi OPWiKA do NFOŚ. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że odnośnie drogi w Jatne od firmy Bogucki-

Recykling do Pana Papisa, firma Menut chce partycypować w remoncie odcinka w kierunku 

Jatnego. Poprosił jeśli kontynuacja rozmów będzie pozytywna o wprowadzenie tego zadania 

do budżetu jeszcze w tym roku, póki przedsiębiorca chce pomóc. Poprosił również o 

dokończenie oświetlenia Jatne- Kozie Górki. Niewiele zostało do zrobienia. Tam droga jest 

niebezpieczna, jest wysyp młodego pokolenia dzików.  Jak również jest potrzeba wykonania 

oświetlenia przy drodze w kierunku stacji uzdatniania wody. Cześć terenu należy do Ostrowa 

i do Jatnego. Ponadto newralgiczny punkt w kierunku Dyzina i z Dyzina na wysokości Eko-

Pak. Tam są ludzie zatrudnieniu i w różnych porach wracają z pracy. Jest tam zakręt, 

rowerzyści też jeżdżą i są niewidoczni. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że odnośnie drogi w Jatnym i możliwość współpracy 

z przedsiębiorcą Wójt się z nim skontaktuje w tej sprawie i zorientuje się dokładnie jaki byłby 

zakres tego pomocy. Jeżeli chodzi o kwestie oświetlenia Wójt przyjrzy się tym sytuacjom z 
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punktu widzenia potrzeb oświetlenia. Tych potrzeb jest bardzo dużo. W ramach 

podsumowania kadencji przedstawi radnym ile już w tej kadencji udało się miejsc 

niebezpiecznych doświetlić. Zaznaczył, że martwi go kwestia, że nie udaje się zakończyć 

sprawy z pozyskaniem gruntu pod budowę chodnika. Tym bardziej, że zostały zaangażowanie 

siły i środki. Niestety jest kilku mieszkańców, którzy nie zdecydowali się przekazać gruntu 

pod poszerzenie drogi i budowę chodnika. Bezpieczeństwo należy czytać w kategoriach ciągu 

pieszo-rowerowego i doświetlenia. Były pisma i spotkania z mieszkańcami. Radny i sołtys 

deklarowali pomoc tym zakresie. Tym bardziej, że docelowo w Jatnem będzie węzeł. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że podejść  do chodnika w sposób zminimalizowany, 

chodzi o szerokość. Bogucki-folie wykonał część chodnika w Jatne. Nie jest on szeroki, ale 

jest intensywnie wykorzystywany przez pieszych. Może odstąpić od ciągu                             

pieszo-rowerowego a zrobić samą szerokość chodnika dla pieszych. Wizualizację Wójt 

posiada. Zostaje 150-200 metrów do wykonania. To jest tylko ewentualnie podpowiedź. 

 

Radny Stanisław Pawlak zaproponował, aby Radny i Wójt spotkali się w Urzędzie Gminy               

i omówili szczegółu.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest zawsze do dyspozycji radnych i chętnie się          

z radnym spotka w tym temacie w Urzędzie. 

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przypomniał radnym o składaniu oświadczeń 

majątkowych. 

 

Sołtys Podbiela powiedział, że chciałby jedynie zasygnalizować, że mieszkańcy zgłaszali 

problem dowozu dzieci do Szkoły. Odpowiedź Wójta już zna.  

 

Sołtys Celestynowa zapytał jakie ulice w Celestynowie zostały wytypowane do równania 

nawierzchni i w jakich terminach. Od dwóch lat sołtysi nie są konsultowani w tym zakresie. 

Zapytał co w temacie budowy ronda przy ul. Reguckiej  i Św. Kazimierza. Zapytał czy Gmina 

w jakiś sposób włącza się w obchody 100 - lecia niepodległości.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jak co roku organizuje obchody odzyskania przez 

Polskę niepodległości. Również włącza się w 100-lecie poprzez starania o pozyskanie 

funduszy na zorganizowanie imprez. Program będzie w odpowiednim czasie przedstawiony. 

Jeśli chodzi o równanie dróg to ta informacja będzie przekazana na bip-ie. Jeśli chodzi o 

konsultowanie z sołtysami równania dróg Wójt z niesmakiem przypomina sobie jedno z 

ostatnich spotkań w sprawie równania dróg i woli prowadzić konsultacje indywidualne. 

Odnośnie ronda Zarząd Dróg Powiatowych napotkał na kłopoty ze strony Wojewody. Może 

się uda ten problem rozwiązać.  

 

Pani Lucyna Komorowska poinformowała, że 4 maja Gospodarka Komunalna będzie 

nieczynna. 

 

Radny Paweł Felczyk zaprosił na odpust parafialny w Ostrowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w okresie zimowym sołtysi nie chcieli 

potwierdzać prac utrzymania zimowego dróg przez wykonawców. Do tej pory to się 

sprawdzało. Zaapelował do wszystkich, aby dyskusje prowadzić na Komisjach a nie na Sesji. 

Jest wtedy dostęp do dokumentów. Dodał, że w Celestynowie powstały dwie spółki wodne: 

Północ i Południe. Podziękował wszystkim, którzy się przyczynili do tego, również sołtysowi 

z Celestynowa. 

 

Ad. pkt 6. 

Protokół z posiedzenia Sesji Rady z dnia 26 marca 2018 roku został przyjęty. (12 głosów za, 

1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady.  

 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska                                              Romuald Ziętala                                                               


